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ورزش

گفتوگو

شکسـت در دومیـن فینـال پیاپـی باعـث شـده مائوریتسـیو سـاری، سـرمربی 

یوونتـوس در خطـر اخـراج از ایـن باشـگاه قـرار بگیـرد و بـه نوشـته رسـانه های 

ایتالیایی، اوضاع چندان خوبی در این باشـگاه ندارد. بانوی پیر چهارشنبه شـب 

در دیـدار نهایـی رقابت هـای کوپا ایتالیا پس از تسـاوی بدون گل برابر ناپولی، در 

ضربـات پنالتـی مغلـوب حریـف شـد و دومیـن جـام این فصل را نیز از دسـت داد. 

یـووه پیـش از ایـن در دیـدار نهایـی سـوپرجام ایتالیـا نیـز مغلوب لاتزیو شـده بود 

تا سـرمربی سـابق چلسـی و ناپولی در شـرایط بحرانی قرار گیرد. به نوشـته گاتزتا 

دلواسـپورت، سـاری این روزها در رختکن تیمش تنهاسـت و بازیکنان تیم دیگر 

حرف شـنوی لازم را از او ندارنـد. بسـیاری از سـتاره های یـووه از تاکتیک هـای او 

در مربیگـری ناراضـی هسـتند و ایـن احتمـال بسـیار جدی اسـت کـه او تنها پس 

از یـک فصـل حضـور در ایـن تیـم کارش را از دسـت بدهد. 

نامطمئندرلیگواروپا

این شکسـت و نمایش ضعیف یووه در این دیدار سـبب شـده آینده این مربی 61 

سـاله در توریـن نامعلـوم باشـد و گمانه زنی ها برای انتخاب جانشـینان احتمالی 

او نیـز آغـاز شـده اسـت. از سـوی دیگـر هـواداران نیـز از عملکـرد سـاری چنـدان 

راضـی نیسـتند و معتقدنـد او نتوانسـته جانشـین مناسـبی بـرای ماسـیمیلیانو 

آلگـری در ایـن باشـگاه باشـد. شـرایط در سـری A نیـز چنـدان بـرای ایـن مربـی 

و شـاگردانش ایـده آل نیسـت. تیـم او تنهـا بـا یـک امتیـاز برتری نسـبت بـه لاتزیو 

در صـدر جـدول قـرار دارد و 12 هفتـه باقی مانـده از لیـگ کـه از امـروز و بـا دیدار 

تورینـو و پارمـا آغـاز می شـود در آینـده سـاری می توانـد بسـیار تاثیرگذار باشـد. 

یـووه دوشنبه شـب در نخسـتین دیـدار خـود پـس از وقفـه لیگ به دلیـل کرونا در 

زمیـن بولونیـا بـه مصـاف ایـن تیم خواهد رفـت و در ادامه فصـل علاوه بر دو دیدار 

مهـم مقابـل میـلان و رم، مصافـی فینال گونـه نیـز برابـر لاتزیـو خواهد داشـت که 

ایـن دیـدار می توانـد نقـش مهمـی در تعیین قهرمان این فصل داشـته باشـد. 

آنهـا در 8 دوره گذشـته لیـگ عنـوان قهرمانـی را کسـب کرده انـد و کمتـر بـرای 

فتـح اسـکودتو بـه دردسـر افتـاده بودنـد، امـا در ایـن فصـل دو رقیب جـدی را در 

نزدیکـی خـود می بیننـد. لاتزیـو با سـیمونه اینزاگـی فراتر از انتظار ظاهر شـده و 

اینترمیـلان نیـز بـا آمـدن کونته و خریدهایی که انجـام داده، یکی از رقبای اصلی 

یـووه بـرای فتـح لیـگ خواهـد بـود. بیانکونری با خریـد کریس رونالدو نشـان داد 

کـه تمرکـزش را از سـری A به سـمت لیـگ قهرمانان برده اسـت و هـدف مهم تری 

را دنبـال می کنـد امـا آنهـا در ایـن فصـل علاوه بـر خطـر از دسـت دادن جام های 

داخلـی حتـی ممکـن اسـت در نخسـتین مرحلـه حذفـی لیـگ قهرمانـان نیـز از 

دور مسـابقات کنـار برونـد. شکسـت  صفـر  بـه یـک در دیـدار رفـت مقابـل لیـون 

جبران ناپذیـر نیسـت، امـا ادامـه رونـد فعلـی تیـم ممکـن اسـت باعث حـذف آنها 

از لیـگ قهرمانان شـود. 

چهره آندره  آ آنیلی، رئیس باشـگاه یوونتوس پس از ناکامی تیمش مقابل ناپولی 

نشـان می داد که اصلا انتظار چنین شکسـتی از تیمش نداشـته و ممکن اسـت 

تصمیمات جدی تری در پایان فصل بگیرد. او در ابتدای فصل ساری را جانشین 

آلگـری کـرد تـا تیمـش فوتبالـی تهاجمی تـر و جذاب تـر ارائه کند، امـا نتیجه کار 

تـا اینجـای فصـل چنـدان قابل قبول نبوده اسـت. سـاری در طول سـه سـالی که 

در ناپولی حضور داشـت بهترین دوران مربیگری اش را تجربه کرد و تیمش یکی 

از رقبـای اصلـی یـووه برای قهرمانـی در لیگ بود. 

انتقادخواهررونالدو

ایـن شکسـت تنهـا انتقـاد رسـانه ها و هـواداران را به دنبـال نداشـت بلکـه خواهـر 

کریـس رونالـدو نیـز بـه هجمه هایـی که بـه برادرش وارد می شـود، واکنش نشـان 

داد و در صفحـه اینسـتاگرامش خطـاب بـه رونالدو نوشـت: »دیگر چـه کاری باید 

انجـام مـی دادی؟ نمی توانـی معجـزه کنی و همه کارهـا را به تنهایی انجام دهی. 

نمی فهمـم آنهـا چطـور می توانند چنین فوتبالی را ارائه دهند. سـرت را بالا بگیر، 

فقـط تـو نیسـتی کـه باید همه کاری انجـام دهی.« نوشـته های اطرافیان رونالدو 

در صفحات مجازی پیش از این نیز بارها حاشیه سـاز شـده و عده ای معتقدند او 

بعضـی حرفایـی را کـه نمی خواهـد از زبـان خودش بیان شـود، از طریـق خانواده 

و اطرافیانـش منتشـر می کند. 

الکس دل پیرو، اسطوره باشگاه یوونتوس نیز این شکست را سیلی محکمی 

بـه گـوش تیـم می دانـد کـه باعث می شـود بـه بازیکنان شـوکی مناسـب وارد 

شـده و بـا هوشـیاری بیشـتری فصـل را ادامـه دهنـد. سـتاره سـابق یـووه در 

واکنـش بـه ایـن ناکامـی می گویـد: »اگـر بخواهیـم احساسـی به قضیـه نگاه 

کنیم باید بگویم این سـیلی بسـیار محکمی به صورت تیم بود. فکر می کنم 

بایـد از ایـن تجربـه اسـتفاده کـرد و آن را تبدیـل بـه انـرژی مثبتـی بـرای تیـم 

کنیـم تـا در ادامـه فصـل در سـری A و همچنین لیگ قهرمانان موفق باشـد. 

کادرفنـی می توانـد از ایـن ضربـه بـرای افزایـش  انگیـزه بازیکنـان اسـتفاده 

کنـد. مـا در طـول بـازی ایرادهـا و اشـتباهات زیـادی را در تیـم شـاهد بودیم 

و بایـد هرچـه زودتـر بـه فکـر راه حلـی بـرای برطـرف کـردن مشـکلات باشـیم 

تـا اوضـاع را سروسـامان بدهیـم. بایـد درنظـر داشـت کـه مدتـی مسـابقات 

تعطیـل بـوده و البتـه در ایـن مـدت کوتـاه باقی مانـده، رفـع ایـن نواقـص کار 

بسـیار دشـواری خواهـد بود.«

ساری پس از این شکست حالا با انتقادات زیادی روبه رو شده است و حتی فابیو 

کاپلـو، سـرمربی سـابق ایـن تیـم نیز معتقد اسـت که اشـتباهات ایـن مربی باعث 

شکسـت یووه در این دیدار شـده اسـت. کاپلو بیشـتر به انتخاب پنالتی زنان تیم 

ایـراد گرفتـه و معتقـد اسـت سـاری بایـد در چینـش نفراتش بـرای پنالتی ها دقت 

بیشـتری می کـرد. ایـن مربـی ایتالیایـی بـه »رادیـو رای« می گویـد: »مـن معمـولا 

وقتـی بـازی تیمم به ضربات پنالتی کشـیده می شـود، بهتریـن پنالتی زنم را برای 

ضربـه چهـارم درنظـر می گیرم. اولین نفر معمولا کسـی اسـت کـه اعتمادبه نفس 

بالایـی دارد و در آن زمـان مطمئـن اسـت کـه ضربـه اش را بـه گل تبدیـل می کند. 

در دوران مربیگـری ام بسـیار اتفـاق افتـاده کـه یکـی از بازیکنـان نـزد مـن آمـده و 

گفتـه کـه می خواهـم پنالتـی بزنـم و مـن هـم او را به  عنـوان نخسـتین نفـر بـرای 

زدن پنالتی ها فرسـتاده ام.«

صحبت هـای کاپلـو بیشـتر در واکنـش بـه انتخـاب رونالـدو به عنـوان پنجمیـن 

پنالتـی زن یـووه در ایـن دیـدار اسـت کـه البتـه با توجـه به از دسـت رفتن ضربات 

دیبـالا و دانیلـو، اصـلا فرصـت بـه فـوق سـتاره پرتغالـی نرسـید تـا پنالتـی بزنـد. 

سـرمربی سـابق یووه، میلان و رئال مادرید می افزاید: »فکر می کنم هر کسـی که 

این دیدار را دیده، متوجه شـده که یووه در نیمه دوم افت کرد و نتوانسـت فشـار 

لازم را بـه حریـف وارد کنـد؛ درسـت ماننـد اتفاقـی که در دیـدار نیمه نهایی مقابل 

میـلان رخ داد و ایـن نشـان می دهـد کـه ظاهـرا ایـن رونـدی ثابـت در بازی هـای 

آنهاسـت. بسـیار عجیب اسـت که سـاری به عنوان سـرمربی یوونتوس از نداشتن 

پشـتوانه کافی روی نیمکت شـکایت می کند، چراکه قضیه فقط این نیسـت که 

چنـد بازیکـن روی نیمکـت داریـد بلکـه مهـم اسـتفاده از تمـام ظرفیـت تیـم و آن 

چیزی اسـت که در دسـترس شـما قرار گرفته اسـت.«

کاپلـو دربـاره اینکـه آیـا احتمـال مانـدن ایـن مربـی در پایـان فصـل وجـود دارد، 

گفـت: »فکـر می کنـم ایـن اتفـاق رخ دهـد، چراکـه او مربـی خوبی اسـت. حضور 

در یوونتـوس و مربیگـری در ایـن تیـم اصـلا کار راحتـی نیسـت و بـا توجه به اینکه 

بازیکنـان بزرگـی در تیـم وجـود دارنـد، بایـد بـه آنهـا ثابـت کنیـد که مربـی خوبی 

هسـتید و توانایی های خود را نشـان دهید تا آنها هم ایده های شـما را بپذیرند.«

صـدایآغـازفعالیـتمجـددلیـگبرتـربوکـسپـس

ازچنـدسـالیتعطیلـیهمـهخانـوادهایـنرشـتهرا

خوشـحالکردهاسـت؛اینکهگفتهمیشـودبهزودی

قطـارفرسـودهلیـگبوکـسپـسازچنـدسـالخـارج

شـدنازرویریـلدوبـارهدرمسـیرقـرارمیگیـرد،

بدونشـکاتفـاقخوشـایندیبرایخانـوادهکوچک

بوکـساسـت،امـااینکـهآیـاایـنصحبتهـاووعـدهو

وعیدهـارنـگواقعیـتبهخـودمیگیردیاخیـر،برای

همهبوکسـورهایکشـورمانجایسـوالدارد،چراکه

بوکـسایـرانبهاندازهایمشـکلاتداردکهحلوفصل

آنفقـطدرحـدوانـدازهچندخبـربـودهوبـس؛علـی

مظاهریبدونشکیکیازپرافتخارترینملیپوشان

ایـراناسـتکـهدررابطـهبـاایـنموضـوعنقطهنظرات

مهمـیدارد.گفتوگـوی»فرهیختـگان«بامظاهریرا

درادامـهمیخوانیـد.

گویـابعـدازچنـدسـالقـراراسـتکهمسـابقاتلیگ

برتـردوبـارهاسـتارتبخـورد،نظـرتدرمـوردآغـاز

مسـابقاتچیسـت؟

شـروع لیـگ برتـر قطعا از لحاظ مالی به سـود ملی پوشـان 

و دیگـر بوکسورهاسـت، هرچنـد در لیـگ مـا قراردادهـای 

بسـیار کمـی بسـته می شـود، ضمـن اینکـه فدراسـیون 

زیرسـاخت های لازم را برای برگزاری مسـابقات لیگ ندارد. 

بـرای مثـال شـما یـک نـگاه بـه مسـابقات لیـگ کاراتـه، 

کشـتی، تکواندو و ووشـو بیندازید، هرکدام از این رشـته ها 

در هـر وزن ۵ تـا 6 نماینـده هم سـطح دارند اما بوکس اصلا 

چنیـن شـرایطی را ندارد. 

قبولداریکهکمبودنیرودربوکسیکیازمشکلات

اصلیاینرشـتهاست؟

بله، واقعا در بوکس ما مشـکل کمبود ورزشـکار سـطح بالا 

داریم. اگر مسـابقات لیگ آغاز شـود، خیلی راحت یک تیم 

کـه از لحـاظ مالـی اوضاع خوبی دارد همـه بازیکنان خوب 

را جـذب می کنـد، مابقـی تیم هـا دسـت خالـی می مانند و 

درواقـع تکلیـف تیـم قهرمـان از هفته اول مشـخص اسـت، 

ایـن موضـوع باعـث می شـود لیـگ پویـا و جـذاب نباشـد. 

یکـی از مشـکلاتی کـه باعـث شـده خیلـی از برگـزاری 

لیـگ اسـتقبال نشـود، همیـن موضـوع اسـت، سـال های 

گذشـته به خاطر همین مشـکلات تیم ها وسط کار انصراف 

می دادنـد و لیـگ بـه هـم می خـورد. 

چهراهکاریبرایجذابیتلیگبرترداری؟

اول اینکـه فدراسـیون بایـد برنامه ریـزی داشـته باشـد کـه 

کلا فدراسـیون هیچ وقـت بـرای هیـچ کاری برنامه ریـزی 

نداشـته و فقط به دنبال سـروصدا کردن اسـت و هیچ وقت 

کاری را تـا انتهـا انجـام نـداده. بـرای برگـزاری لیـگ باید با 

برنامه ریـزی دقیـق اسپانسـر جـذب شـود، یک تیـم داوری 

خیلـی قـوی بایـد داشـته باشـیم، مسـابقات لیـگ برتـر، 

مسـابقات قهرمانـی کشـور نیسـت کـه به خاطـر ضعـف 

داوری درگیـر زدوخـورد شـود، بـرای برگـزاری لیـگ برتـری 

فدراسـیون نیـاز بـه یـک برنامه ریـزی دقیـق دارد کـه بعیـد 

می دانـم آقایـان چنیـن کاری انجـام داده باشـند. 

یعنـیمعتقـدیاگـرلیـگبرگـزارشـودبـاپایینتریـن

کیفیـتبرگـزارخواهدشـد؟

واقعیت این اسـت که فدراسـیون بوکس دنبال شومن بازی 

اسـت، یعنـی بـرای انجـام کوچک تریـن کار به دنبـال ایـن 

هسـتند کـه همـه مسـائل کوچـک و بـزرگ را در بـوق و کرنا 

بـه اطـلاع همـه برسـانند. مثال های زیـادی می توانم بزنم، 

حضـور ارتـش و تیم هـای کارگـری در بوکس را بـه  اندازه ای 

بـزرگ جلـوه دادنـد که کسـی متوجه نشـد انتهـای کار چه 

شـد! مسـابقات کارگـری برگـزار کردنـد، بوکسـورها همـه 

قسـم می خوردنـد به قـدری بی برنامـه بودنـد کـه حتـی 

یـک بطـری آب در سـالن بـرای ورزشـکاران نبـود. یا همین 

موضوع فعالیت بانوان در بوکس را به  اندازه ای بزرگ جلوه 

دادنـد کـه همـه بانوان امیدوار شـدند اما حـالا چندین ماه 

از آن شـومن بازی درمـورد بانـوان گذشـته اسـت، خروجـی 

آن همـه سـروصدا چـه شـد؟ تمـام ایـن مسـائل یـک دلیل 

دارد؛ نداشـتن  برنامه ریـزی در فدراسـیون بوکـس مشـکل 

اصلی این رشـته اسـت. 

تمرینانفرادیملیپوشـانوسـایررشـتههااینروزها

همهورزشـکارانراکلافهکرده،بهنظرتآغازاردوهای

تیمملیدرشـرایطفعلینیازاسـت؟

واقعا تمرین کردن به صورت انفرادی برای همه ورزشـکاران 

سـخت و کلافه کننـده اسـت، امـا واقعیـت ایـن اسـت که با 

شـرایط فعلـی و خطـر مبتـلا شـدن بـه ویـروس کرونـا تنهـا 

راه آمـاده ماندن بدن ورزشـکاران همیـن تمرینات انفرادی 

اسـت، بوکـس یکـی از ورزش هـای پربرخـورد اسـت. فکـر 

نمی کنـم کـه بـا آغـاز اردوی تیـم ملـی بوکـس در شـرایط 

فعلی موافقت شـود. با این حسـاب فدراسـیون باید بسـتر 

را بـرای ایـن نفـرات آمـاده کند، بازهم بعیـد می دانم چنین 

اتفاقی رخ دهد، چون مسـئولان فدراسـیون هیچ راهکاری 

بـرای حـل این مشـکل ندارنـد. از نظر مـن هیات ها باید در 

اسـتان ها ورزشـکاران خـود را سـاپورت کننـد و فضـا را برای 

تمریـن در اختیـار ورزشـکاران خود قـرار دهند. 

چراهیچاسپانسـریحاضربههمکاریبافدراسـیون

بوکسنیست؟

نکتـه اول ایـن اسـت؛ هرکسـی در انتخابـات ریاسـت 

فدراسـیون و ریاسـت هیات هـا شـرکت می کنـد، بایـد بـا 

اسپانسـر میلیـاردی جلـو بیایـد امـا در فدراسـیون بوکـس 

این طـور نبـوده و دوسـتان دسـت خالـی جلـو آمدند و فقط 

نگاه شـان به دسـت و جیب مسـئولان وزارت ورزش و کمیته 

ملی المپیک است. وقتی اسپانسر از راه دور نگاه می کند 

و می بینـد کـه مجموعـه مدیریتـی هیچ اسپانسـری ندارد، 

او نیـز تمایلـی بـرای هزینـه کـردن نـدارد، چـون مطمئـن 

اسـت کـه هیـچ خروجـی بـرای او نخواهـد داشـت. همیـن 

اسپانسـر کـه رئیـس فدراسـیون بوکـس ابتـدا از آن  طـوری 

تعریـف و تمجیـد می کـرد کـه مـا تصـور می کردیـم یکـی از 

کمپانی هـای بـزرگ دنیـا را جـذب کرده انـد امـا چندمـاه 

طول نکشـید که ثوری اعلام کرد چک اسپانسـر را برگشـت 

می زنـد و از او شـکایت می کنـد! خـوب بـا ایـن رفتارهـا 

دیگـر آیا کسـی حاضر می شـود سـمت بوکس بـرود؟ قطعا 

نمـی رود، چـون نـه سـودی بـرای اسپانسـر دارد، نـه اینکـه 

آبرویـی بـرای اسپانسـر باقـی می مانـد. 

حرفپایانی؟

واقعیت امر این است که تمام قهرمانان بزرگ بوکس ایران 

همـه مشـکلات را بـا وزیـر ورزش و جوانـان و رئیـس کمیتـه 

ملـی المپیـک در میـان گذاشـته اند، از این بـه بعد هم آنها 

تصمیم گیرنده هسـتند، ما همه مسـائل را مطرح کرده ایم. 

هرکسـی می خواهـد عیـار یـک فدراسـیون را بسـنجد، 

اطرافیـان رئیـس فدراسـیون را نگاه کند. مثلا شـما اطراف 

فدراسـیون کشـتی را نـگاه کنیـد، همـه قهرمانـان در کنـار 

فدراسـیون بـرای موفقیـت ایـن رشـته تلاش می  کننـد، اما 

اطـراف فدراسـیون بوکـس آیـا قهرمانـان بـزرگ و مـدال آور 

دیـده می شـوند؟ بـه همیـن دلیـل اسـت کـه بوکـس ایران 

هـر روز بـه عقـب برمی گـردد. 

تبعاتشکستیووهواحتمالبرکناریساری

سیلی محکم

مظاهریدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:دستخالیآمدندوچشمبهجیبوزارتوکمیتهدارند

فدراسیون بوکس دنبال شومن بازی است

طباطبایی:هرویجزءبهترینمربیانجهاناست
سیدحسن طباطبایی، رئیس فدراسیون کاراته درباره دیدار با محسن آشوری، 

دبیر سابق فدراسیون به ایسنا گفت: »عاشوری همیشه به فدراسیون کاراته 

محبت داشته  است و در این جلسه نیز درباره موارد مختلفی همچون کسب 

چهار سهمیه المپیک، موفقیت های به دست آمده، راهکارهای بازگشایی 

باشگاه های کاراته و موضوعات مربوط به سبک ها صحبت کردیم.«  طباطبایی 

در ادامه با اشاره به عملکرد درخشان سیدشهرام هروی، سرمربی تیم ملی کاراته 

گفت: »خوشبختانه از نیروهای بسیار خوبی در بدنه کاراته ایران بهره می بریم. 

هروی یکی از بهترین مربیان کاراته در جهان است و تیم ملی علاوه بر کسب 2 

سهمیه از ۳ سهمیه المپیک و مدال های رنگارنگ در میادین جهانی توانسته 

با هدایت او ۳ مرتبه  عنوان قهرمانی تیمی جهان را به دست بیاورد. او یکی از 

بااخلاق ترین و فنی ترین مربیان حال حاضر ماست. ما تمام و کمال از سرمربی 

تیم ملی و کادر او حمایت می کنیم و باید قدر داشته هایمان را بدانیم. قهرمانان و 

مربیان بسیار خوب دیگری نیز در کاراته ایران حضور دارند که هرکدام می توانند 

ستاره درخشانی در کاراته ایران شوند، اما واقعا هروی در این ۵ یا 6 سالی که 

سرمربیگری تیم ملی را در اختیار داشته، نتایج بسیار خوبی به دست آورده و 

کارنامه قابل دفاعی دارد.« 

بارانی:سلامتبازیکنمهمترازقهرمانیاست
زیبا بارانی، سرمربی تیم فوتبال بانوان شرکت ملی حفاری در گفت وگو با فارس، 

درخصوص ادامه مسابقات پلی آف فوتسال بانوان اظهارداشت: »فدراسیون 

چیزی به ما اعلام نکرده است، ما هم تمرین نداریم. کسی نمی داند آیا این 

مسابقات برگزار می شود یا خیر. همچنان بلاتکلیف هستیم. طبق جلسه ای 

که 10 روز پیش در فدراسیون برگزار شد، با توجه به وضعیت قرمز خوزستان قرار 

شد چند روزی صبر کنیم اما وضعیت بدتر شده است.«  بارانی درباره هزینه های 

سنگین برای برگزاری ادامه لیگ یادآور شد: »مدیرعامل باشگاه اعلام کرد اگر 

بخواهیم بازیکنان را دوباره دعوت کنیم، باید یک ماه در اردو و مسابقه باشند، 

هزینه اسکان و خوراک بازیکن و همین طور سفر ممکن است 100 تا 1۵0 

میلیون تومان باشد. با توجه به اینکه بودجه سال 98 بسته شده، باید این مبلغ از 

بودجه سال 99 کم شود.«  وی در پاسخ به این سوال که نظر شما به عنوان مربی 

برای ادامه لیگ چیست، تصریح کرد: »به نظر من سلامت بازیکنان بیشتر از جام 

قهرمانی ارزش دارد. بازیکنانی که خارج از استان هستند، خانواده هایشان اجازه 

نمی دهند در مسابقات شرکت کنند، ما هم این موضوع را درک می کنیم. اگر 

یکی از بازیکنان از هر تیم دچار بیماری شود، جامعه فوتسال زیر سوال می رود.« 

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

آسنسیودرگفتوگوبامارکا:

مادریددیربهیادستارگانشمیافتد

مارکو آسنسیو، بازیکن گلزن تیم 

فوتبال رئال مادرید اسپانیا پس از 

درخشش در بازی برابر والنسیا از 

مقامات باشگاه خود انتقاد کرد. متن 

گفت وگوی آس با این بازیکن را بخوانید.

بازیبسیارحساساینهفتهباپیروزیقاطعانهشمابهپایانرسید.

بله، همین طور است. البته یک گل نگران کننده دریافت کردیم که به لطف بازدید 

ویدئویی مردود اعلام شد، این مساله در روحیه حریف تاثیر داشت و ما از همان 

غفلت استفاده کردیم. رئال مادرید تیم برتر میدان بود و خیلی بهتر از آنها بودیم 

و مزد زحمات خود را نیز گرفتیم. 

بعدازنزدیکبهیکسالدوریازمیادین،بازگشتباشکوهیداشتی.

بسیار خوشحالم؛ برای رقم زدن چنین اتفاقی لحظه شماری می کردم. دو اتفاق 

مهم رخ داد، اول اینکه بازی کردم و دوم؛ گل زدم، برای هر دو اتفاق مدیون اعتماد 

زیدان هستم، او در بهترین زمان به من میدان داد، به او حق می دهم که تا این 

زمان اجازه ورود مرا به زمین نمی داد. البته مادرید دیر به یاد ستارگانش می افتد؛ 

خوشحال می شدم اگر پیش از این با من رفتار بهتری داشتند. 

اینیعنیاختلافقدیمیبازیدانشایعهبودهیاحلشدهاست؟

واقعا اختلافی در کار نبود، این را رسانه ها ساختند و خودشان هم باور کردند. 

زیدان یک مربی حرفه ای است و از اینکه شاگرد او هستم، افتخار می کنم. برای 

یک مربی حرفه ای فقط تیم اهمیت دارد و من دلیلی نمی دیدم که از او بخواهم 

مصلحت من را به تیم ترجیح بدهد. 

بهمحضورودبهزمینخوشدرخشیدی.فکرشرامیکردی؟

فوق العاده بود. باور نمی کردم که این اتفاق رخ بدهد. برنامه ریزی کرده بودم که 

در این بازی به شرط ورود به میدان تمام موارد تمرین شده را به درستی اجرا کنم 

و به طور مطلق در خدمت تیم باشم. به گلزنی فکر نمی کردم اما وقتی این اتفاق 

افتاد متوجه شدم که امشب شب من است. 

نقشکریمبنزمارابرایخودخطرناکمیبینیوآیادررقابتباتو

میتواندبازیکنثابتمیدانباشد؟

من بازیکن رئال مادرید هستم، پرسیدن چنین مساله ای از 

بازیکنان این تیم درست نیست، ما حرفه ای هستیم و هیچ یک از 

بازیکنان رقیب دیگری نیست، او هم تیمی من است و از درخشش 

او غرق لذت و افتخار می شوم، این را دروغ نمی گویم. از طرفی 

ما هم پست یکدیگر نیستیم، قرار نیست کسی جای دیگری 

را تنگ کند. شاید بتوانم با او یک زوج خطرناک برای رقبا 

بسازم اما قرار نیست رقابت داشته باشم، این را خود کریم 

هم می داند و زیدان به روحیه ما اشراف کامل دارد. 

قراراستمادریدجایبارسلونارادرصدرجدولبگیرد؟

بارسلونا می داند که تا پایان فصل، دست بردار نیستیم. ممکن 

است در این هفته صعود کنیم و سپس سقوط، مهم این است 

که تا آخرین ثانیه باقی مانده از لالیگا تمام تلاش خود را خواهیم 

کرد. رئال مادرید هدفی جز قهرمانی در لالیگا ندارد و باید در این 

فصل به قهرمانی برسیم، هواداران رئال مادرید حق دارند از ما مطالبه 

یک قهرمانی داشته باشند.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم

حسن صفوی
روزنامهنگار


